

No. 41578

March 13, 2025

Le 13 mars 2025

BETWEEN:

Mohamed Kandil

Applicant

- and -

Yousef Aljassar

Respondent

JUDGMENT

The applicant's motion to file a lengthy reply is granted. The applicant's motion for a stay of execution of the judgments below is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700259-245, 2024 QCCA 1456, dated November 1, 2024, is dismissed with costs in accordance with the tariff of fees and disbursements set out in Schedule B of the *Rules of the Supreme Court of Canada*.

ENTRE :

Mohamed Kandil

Demandeur

- et -

Yousef Aljassar

Intimé

JUGEMENT

La requête du demandeur pour déposer une réplique volumineuse est accueillie. La requête du demandeur visant à obtenir un sursis d'exécution des jugements ci-dessous est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700259-245, 2024 QCCA 1456, daté du 1 novembre 2024, est rejetée avec dépens conformément au tarif des honoraires et débours établi à l'Annexe B des *Règles de la Cour suprême du Canada*.

J.C.S.C.